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Szám: IV/B/20-19/2016. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2016. november 24-én 
(csütörtök) 9 órakor a Vármegyeháza dísztermében (Szekszárd, Béla király tér 1.) megtartott 
rendes nyilvános üléséről. 

 
Jelen vannak:  
Ács Rezső polgármester, dr. Haag Éva alpolgármester, Csillagné Szánthó Polixéna, dr. Mezei 
László, dr. Máté István, Ferencz Zoltán, Kővári László, Gyurkovics János, Rácz Zoltán, Szabó 
Balázs, dr. Tóth Gyula, Pap Máté, Zaják Rita, Kerekes László képviselő. 
 
Távolmaradását jelezte:  Gombás Viktória Zita képviselő. 
 
Összesen: 14 fő   
 
Tanácskozási joggal megjelentek:  
 dr.  Göttlinger István aljegyző, 
 dr. Kajos Nikolett aljegyző, 
                                                 Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető, 
                                                Tamási Anna igazgatóság vezető, 
                                                dr. Főfai Klára igazgatóság vezető, 
 Märcz László igazgatóság vezető, 
 Herr Teréz főépítész, 
 Frey Tímea osztályvezető, 

Kiss Eszter kommunikációs referens, 
 Radványi Petra jogi és bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető. 
 
 
Ács Rezső polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy 14 fő képviselő jelen van, 
a közgyűlés határozatképes, megnyitja az ülést.  
 
Ács Rezső polgármester: Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e a „Kérdések, interpellációk” 
napirendi ponthoz bejelenteni valójuk? 
 
Rácz Zoltán képviselő: Két kérdést szeretne feltenni a polgármesternek, az egyik a szakképzési 
rendszerrel, a másik a cikói társulás tulajdonosi felelősségével kapcsolatos. 
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dr. Mezei László képviselő: Három kérdést szeretne feltenni a polgármesternek, az első a 
Duna Aszfalt Kft. részére nyújtott előlegről, a második az E.R.Ö.V. Zrt. vezetékek után fizetendő 
adójával, a harmadik a cikói társulás működésével kapcsolatos. 
 
Zaják Rita polgármester: Polgármester úrtól szeretné megkérdezi, hogy mit jelent számára az 
önkormányzatiság? 
 
Ács Rezső polgármester: Visszavonja a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
közgyűlésének …/2016. (…) önkormányzati rendelete az útépítési és közművesítési 
hozzájárulásról” szóló, 332. számú előterjesztést. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a közgyűlés nyilvános ülésének napirendjére vonatkozó 
javaslatot, melyet a közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett, nem szavazat nélkül elfogadott. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a közgyűlés rendes zárt ülésének napirendjére vonatkozó 
javaslatot, melyet a közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 14 igen szavazattal, tartózkodás 
és nem szavazat nélkül, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi 
költségvetéséről szóló 6/2016. (III.2.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(344. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
2. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 

önkormányzati rendelete az idegenforgalmi adóról szóló 25/2000. (XII. 18.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(331. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

3. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete a városi önkormányzati jelképekről és a Szekszárd név 
használatáról szóló 26/2016. (VI.21.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(333. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 

 
4. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 

önkormányzati rendelete a közműves ivóvízellátásról és a közműves 
szennyvízelvezetésről szóló 3/1996. (II. 15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 
helyezéséről (tervezet) 
(330. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 
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5. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete az egészségügyi alapellátások körzeteiről szóló 54/2012. 
(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(334. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 

 
6. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által működtetett köznevelési 

intézmények állami működtetésbe vételével összefüggő, a feladatellátáshoz 
kapcsolódó létszámátadásról, valamint a feladatellátáshoz kapcsolódó vagyon, jogok 
és kötelezettségek átadás-átvételéről szóló megállapodás elfogadásáról 
(348. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

7. Javaslat likvidhitel biztosítására a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. részére 
(347. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
8. Javaslat a víziközmű rendszer 2017. évi Gördülő Fejlesztési Tervének jóváhagyására 

(343. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
9. Javaslat a Dél-Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium Konzorciumi Tagi 

Tanácsába térségi megbízott választására 
(338. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

10. Javaslat az I. világháborús hadisírok és emlékművek felújítása témában a Honvédelmi 
Minisztérium Hadtörténeti Intézet és Múzeum által kiírt, HIM-HF16 kódszámú pályázat 
benyújtására 
(340. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

11. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési 
Tervének módosítására 
(345. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

12. A VI. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos döntések 
meghozatala 
(329. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

13. Szekszárd Megyei Jogú Város Humánszolgáltató Központja alapító okiratának 
módosítása 
(342. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 
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14. Beszámoló a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről 
(341. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
15. Kérdések, interpellációk 

- Rácz Zoltán képviselő szó szerinti kérdése a polgármesterhez a képzési rendszerrel 
kapcsolatban 

- Rácz Zoltán képviselő szó szerinti kérdése a polgármesterhez a cikói társulás 
tulajdonosi felelősségével kapcsolatban 

- dr. Mezei László kérdése a polgármesterhez a Duna Aszfalt Kft. részére nyújtott 
előlegről 

- dr. Mezei László kérdése a polgármesterhez az E.R.Ö.V. Zrt. távhővezetékek után 
fizetendő adójával kapcsolatban 

- dr. Mezei László képviselő kérdése a polgármesterhez a cikói 
hulladékgazdálkodóval kapcsolatban 

- Zaják Rita képviselő kérdése a polgármesterhez az önkormányzatisággal 
kapcsolatban 

 
Zárt ülés:  
 

16. Javaslat az Egészségügyi Gondnokság vezetői állásának betöltésére kiírt pályázat 
elbírálására 
(346. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
17. Javaslat  „Szekszárd Edzője 2016.” díj adományozására 

(335. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

18. Javaslat „Szekszárd Sportolója 2016.” díj adományozására 
(336. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

19. Javaslat „Szekszárd Büszkesége 2016.” kitüntető cím adományozására 
(337. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

20. Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 
(339. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Tóth Gyula SZEB elnök 

 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 

önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi 
költségvetéséről szóló 6/2016. (III.2.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(tervezet) 
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(344. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
  
dr. Tóth Gyula bizottsági elnök: A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A Humán Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
A polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket.  
 
Kerekes László képviselő: Megkérdezi a Kosárlabda Sport Klub húszmillió forintos 
visszatérítendő támogatásával kapcsolatban, hogy a szerződést megkötötték-e és az összeg 
folyósításra került-e? Másik kérdése, hogy az Ipari Park területén egy pályázathoz 
értékesítésre kerülő ingatlannal kapcsolatban is megkötötték-e a szerződést? Arra emlékszik, 
hogy a közgyűlés azzal a feltétellel fogadta el az értékesítést, hogy még egyszer tárgyalni fogják 
az ingatlan eladását. Lehet, hogy rosszul emlékszik. 
 
Ács Rezső polgármester: Az Sz+C Kft. esetében a közgyűlés döntött arról, hogy értékesíti a 
pályázathoz szükséges területet. A KSC tekintetében megtörtént a szerződés megkötése és a 
kölcsön folyósítása is. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett, nem 
szavazat nélkül elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
42/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló 
6/2016. (III. 2.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

2. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete az idegenforgalmi adóról szóló 25/2000. (XII. 18.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(331. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Ács Rezső polgármester: Szekszárdon az országban szinte a legalacsonyabb idegenforgalmi 
adó került meghatározásra. Plusz forrás miatt emelik az idegenforgalmi adót. Kéri a Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
  
A polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket.  
 
Zaják Rita képviselő: Mekkora többletbevétel várható az adóemelésnek köszönhetően? 
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: Az előző évhez hasonló vendégéjszakák száma szerint 
körülbelül két és felmillió adóbevételre számítanak az emelés hatására, ami pótolja a kieső 
állami támogatást. 
 
További kérdés nem hangzott el. A polgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 
dr. Mezei László képviselő: Egy olyan költségvetésnél, ahol 15 milliárdos pénzforgalom van, 
nem lehet döntő tényező a kétmillió forintos többletbevétel, különösen, ha a város sok pénzt 
ad ki banki kamatokra. A vendégek nehezen fogják viselni, ha egy kétezer forintos szállás 
négyszáz forinttal lesz drágább. Szerinte rossz az üzenet és szükségtelen az adóemelés.  
 
Ács Rezső polgármester: Ez az adóforma régóta működik és nagyon sokáig a legalacsonyabb 
összegű adó volt. Bízik benne, hogy a Turisztikai Kft. működését is jobban biztosítják ezzel a 
lépéssel. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett, 3 nem 
szavazattal elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
43/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelete az idegenforgalmi 
adóról szóló 25/2000. (XII.18.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

3. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete a városi önkormányzati jelképekről és a Szekszárd név 
használatáról szóló 26/2016. (VI.21.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(tervezet) 
(333. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 
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dr. Göttlinger István aljegyző: Annyival szeretné kiegészíteni az előterjesztést, hogy a Szellemi 
Tulajdon Nemzeti Hivatala azt javasolta a rendelet-tervezettel kapcsolatban, hogy ne legyen 
kategorikusan megtiltva a címer védjegyként történő használata, a javaslat beépítésre került 
a rendelet-tervezetbe. 
 
Ács Rezső polgármester: Kéri a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
  
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett, nem 
szavazat nélkül elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
44/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelete a városi 
önkormányzati jelképekről és a „Szekszárd” név használatáról 
szóló 26/2016. (VI.21.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

4. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete a közműves ivóvízellátásról és a közműves 
szennyvízelvezetésről szóló 3/1996. (II. 15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 
helyezéséről (tervezet) 
(330. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 
 

Ács Rezső polgármester: Kéri a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
  
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, nem 
szavazat nélkül elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
45/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelete a közműves 
ivóvízellátásáról és a közműves szennyvízelvezetésről szóló 
3/1996. (II.15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 
helyezéséről 
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5. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2016. (…) 
önkormányzati rendelete az egészségügyi alapellátások körzeteiről szóló 54/2012. 
(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(334. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a Szociális és Egészségügyi Bizottság véleményének 
ismertetését. 
  
dr. Tóth Gyula bizottsági elnök: A Bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, tartózkodás és nem szavazat 
nélkül,  egyhangúlag elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
46/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelete az egészségügyi 
alapellátások körzeteiről szóló 54/2012. (XII.17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

    (A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14  igen szavazattal,  tartózkodás és nem szavazat nélkül a közgyűlés 
elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
289/2016. (XI.24.) határozata 
az iskolavédőnői körzetekre vonatkozó működési engedély 

módosításának szükségességéről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának közgyűlése 
felkéri az Egészségügyi Gondnokságot, hogy az egészségügyi 
alapellátások körzeteiről szóló  
54/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
46/2016. (11.30.) önkormányzati rendeletnek megfelelően  
kezdeményezze a működési engedély módosítását a Tolna 
Megyei Kormányhivatal Szekszárdi Járási Hivatalánál. 

 
Határidő: 2016. december 10. 
Felelős: Vajdáné Kerekes Zsuzsanna Egészségügyi Gondnokság 
intézményvezető-helyettes 
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6. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által működtetett köznevelési 

intézmények állami működtetésbe vételével összefüggő, a feladatellátáshoz 
kapcsolódó létszámátadásról, valamint a feladatellátáshoz kapcsolódó vagyon, jogok 
és kötelezettségek átadás-átvételéről szóló megállapodás elfogadásáról 
(348. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
  
dr. Tóth Gyula bizottsági elnök: A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A Humán Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
A polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket.  
 
Zaják Rita képviselő: A Humán Bizottság elnökasszonyától szeretné megkérdezni, hogy mit 
gondol az iskolák teljes államosításáról? Nem érzi-e úgy, hogy egy nagy pofont kapott az az 
önkormányzatiság, amiért ő is régóta dolgozik? 
 
Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Tőle független döntés született az iskolák 
átadásával kapcsolatban. Fontos számukra, hogy a lehető legjobbat hozzák ki a döntésekből. 
Korábban volt rá lehetőség, hogy teljesen átadják az intézményt, akkor azt mondták, hogy a 
lehető legtöbb szegmenst tartsa meg magának az önkormányzat, mert ha van rálátásuk az 
intézményekre, jobb az együttműködés és többet tudnak segíteni. Úgy gondolja, hogy az 
intézmények továbbra is itt lesznek, a gyerekeik járnak oda, erejükhöz mérten továbbra is 
szeretnék segíteni az intézmények működését. 
 
Zaják Rita képviselő: Mit várnak ettől a végleges elvonástól? Milyen pozitívumokkal fog járni? 
 
Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A döntés okozta helyzetváltozástól azt várják, 
hogy azokat a különbségeket szünteti majd meg, amelyek az önkormányzatok közötti 
különbségekből adódnak. 
 
Ács Rezső polgármester: Kiegészíti a Humán Bizottság elnökének válaszát azzal, hogy az 
iskolák kezét továbbra sem engedik el, hiszen ha csak a TOP-forrásokra gondolnak, továbbra 
is költenek majd az iskolákra. Jelenleg két iskolának valósítják meg az energetikai 
korszerűsítését. Az iskolák új bútorzatot kapnak, szeretnék, hogy a szekszárdi gyerekek a 
legjobb szolgáltatásokat kapják. Azzal egyetért, hogy óriási különbségek vannak a települések 
között, mely sok esetben meghatározza a gyerekek jövőképét. Reméli, hogy a szükséges 
források a KLIK-nél is rendelkezésre állnak majd és az oktatás feltételei mindenhol egységesen 
rendelkezésre állnak majd.  
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Rácz Zoltán képviselő: Tiltakoznak az ellen a rendszer ellen, amit a kormány kitalált. Emberi 
erőforrásnak tekintik a gyerekeket és a tananyaggal manipulálják őket. Nem fognak igennel 
szavazni. 
 
Zaják Rita képviselő: Nem tiltakozik, hanem végtelenül szomorú. Szertefoszlottak a reményei, 
amikor az elsős és ötödikes gyerekére a kísérleti tankönyvet rákényszerítették. Nem érzékeli, 
hogy az államosítástól olyan jó lenne a gyerekeknek. Tiltakozik az ellen, ami most történik.  
 
dr. Mezei László képviselő: Az oktatással kapcsolatos programok a legsikertelenebbek ma 
Magyarországon. Amikor létrehozták ezt a rendszert, pénzbőségben dolgoztak, melynek 
következtében egy hetvenmilliárdos hiány keletkezett. Ez a rendszer rossz, egyre rosszabb 
lesz, Európát a hideg rázza tőle.  
 
Zaják Rita képviselő: Nemrég járt Finnországban a képviselők egy része, biztosan jártak 
iskolákban is és érzékelték a különbséget. A területi különbségek okozta hátránnyal 
kapcsolatban elmondja, hogy közeli hozzátartozója járt Szálkán általános iskolába és nem 
szenvedett hátrányt a vidéki iskolában. Az oktatás helyzete romlik az emberi erőforrás 
tekintetében és az infrastrukturális feltételekben.  
 
Kerekes László képviselő: Felvetődik benne a kérdés, hogy milyen vagyona marad a városnak? 
Az a véleménye, hogy a település oktatási intézményeinek hasonulni kellene az országos 
előírásokhoz, de a helyi jelleget is hozzá kellene tenni. Ő sem támogatja az oktatási 
intézmények államosítását. Maradjon meg az önkormányzatnak minden ingó és ingatlan 
vagyona. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Ács Rezső polgármester: Kerekes László képviselő félreértelmezte az előterjesztést, mert az 
önkormányzat vagyona egyáltalán nem csökken, maguk az ingatlanok az önkormányzat 
tulajdonában maradnak és oktatási célra ingyenesen rendelkezésre bocsátja az önkormányzat 
azokat. A város vagyonának alakulásáról a vállalkozói fórumokon értesülhetett a képviselő. A 
vagyon megóvása iránti elkötelezettségét kiterjesztené minden olyan vagyontárgyra, 
amelynél az önkormányzattal szerződésben állók nem teljesítettek és próbálták a városi 
vagyont megrongálni, tönkre tenni. Elmondja, hogy volt az oktatásügyben egy olyan időszak, 
amikor a digitális tábla volt a legfontosabb, miközben befújt a szél az ablakokon. Bízik benne, 
hogy együttműködés lesz az iskolák működtetésében, az épületek állagmegóvásában.  

 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 8 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett, 4 nem szavazattal a közgyűlés 
elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
290/2016. (XI.24.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által 

működtetett köznevelési intézmények állami működtetésbe 

vételével összefüggő, a feladatellátáshoz kapcsolódó 
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létszámátadásról, valamint a feladatellátáshoz kapcsolódó 

vagyon, jogok és kötelezettségek átadás-átvételéről szóló 

megállapodásról 

1.) Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
elfogadja a Szekszárdi Tankerületi Központ (székhelye: 7100 
Szekszárd, Arany János u. 23-25., képviseli: Gerzsei Péter 
tankerületi igazgató) és az önkormányzat között, a köznevelési 
intézmények állami működtetésbe vételével összefüggő, a 
feladatellátáshoz kapcsolódó létszámátadásról, valamint a 
feladatellátáshoz kapcsolódó vagyon, jogok és kötelezettségek 
átadás-átvételéről szóló, előterjesztés szerinti megállapodást. 

 

2.) A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására.  

 
Határidő: 2016. december 15. 
Felelős:   Ács Rezső polgármester  

                       dr. Molnár Kata jegyző 
 

 
7. Javaslat likvidhitel biztosítására a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. részére 

(347. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: A Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. működésének háttérbiztosítására 
kéri az önkormányzati cég a folyószámlahitel nyitását, melyet támogat. Kéri a Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a pénzügyi ajánlatok közül a 
legkedvezőbbet válassza ki a Felügyelő Bizottság. 
 
Kérdés nem hangzott el. A polgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 
dr. Mezei László képviselő: Amikor a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft-vel kapcsolatos „műsor” 
lezajlott, akkor úgy érezték, helyre van téve a dolog. Most úgy látja, még sincs rendben. Az 
előterjesztésben egy ajánlat szerepel, ez nevetséges. Ráadásul az az egy ajánlat sem korrekt, 
melyet adtak a cégnek. Nem támogatják az előterjesztést.  
 
Ács Rezső polgármester: Megkéri a Felügyelő Bizottság elnökét, Máté Pétert, hogy egészítse 
ki az anyagot. 
 
Máté Péter felügyelő bizottság elnöke: Úgy tudja, hogy igazgató úr több ajánlatot kért, de 
csak egyet tudott az előterjesztéshez csatolni. A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság döntése 
alapján a Felügyelő Bizottság fog dönteni az ajánlatokról, maximum 14 millió forint 
keretösszeg erejéig.  
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Ács Rezső polgármester: Javasolja, hogy az előterjesztés határozati javaslatát egészítse ki egy 
hetes ponttal a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság javaslatával. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslat kiegészítését, melyet a közgyűlés – 
melynek létszáma 14 fő – 9 igen szavazattal,  3 tartózkodás mellett, 2 nem szavazat 
ellenében elfogadott. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a kiegészített határozati javaslatot, melyet a közgyűlés 
– melynek létszáma 14 fő – 9 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett, 2 nem szavazat 
ellenében elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
291/2016. (XI.24.) határozata 
a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. részére történő likvidhitel 
biztosításáról szóló javaslatról 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése – 

mint alapító tulajdonos a 4.) pontban írt feltétel teljesülés esetén 
– hozzájárulását adja ahhoz, hogy a Szekszárdi Diákétkeztetési 
Kft. 14.000.000,- Ft összegű folyószámlahitelkeret-szerződést 
kössön a kiegyensúlyozott működésének biztosítására.  

2. A hitelfelvétel kondícióihoz a Közgyűlés az alábbi feltételekkel 
járul hozzá: 

a) a hitelkeret mértéke: legfeljebb 14 millió forint; 
b) futamidő: 2016. december 31.,  
c) a kamat mértéke maximum: napi BUBOR + 2,5 % évente, jelenleg 

3,16 %, évi 0,75 % rendelkezésre tartási díj mellett. 
3. A Közgyűlés felhívja a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. 

ügyvezetőjét, hogy a hitel biztosítására legalább három 
pénzintézettől kérjen ajánlatot, és a legkedvezőbb ajánlatot 
tevővel kössön szerződést.  

4. A Közgyűlés abban az esetben járul hozzá a hitelfelvételhez, ha a 
kintlévőséggel érintett adós igazoltan nyilatkozik a tartozás 
2016. december 31. napjáig történő megfizetésről.   

5. A Közgyűlés hozzájárul, hogy a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. 
2017. januárban legfeljebb 2017. december 31. napig tartó 
futamidővel, a 2.-3. pont szerint folyószámlahitelkeret-
szerződést kössön.   

6. A Közgyűlés felhatalmazza a társaság ügyvezetőjét a hitelkeret-
szerződéshez szükséges okiratok aláírására.  

7. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága javaslatára a Közgyűlés úgy 

dönt, hogy a legkedvezőbb ajánlatot tevő pénzintézetet a 

gazdasági társaság Felügyelő Bizottsága választja ki. 

Határidő: 2016. november 30. 
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Felelős: Ács Rezső polgármester 
         Bay Attila ügyvezető igazgató 

 
 

8. Javaslat a víziközmű rendszer 2017. évi Gördülő Fejlesztési Tervének jóváhagyására 
(343. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy vizsgálják meg a Mérey utcában 
a közműcsere lehetőségét. Azért van erre szükség, mert gyakran vannak csőtörések, amiket 
meg kellene szűntetni ahhoz, hogy aszfaltozni lehessen az utat. 
  
dr. Göttlinger István aljegyző: Az a kérése, hogy külön határozatban döntsön a közgyűlés erről 
a kiegészítésről, mert az eredeti határozatot tovább kell küldeniük, az említett kiegészítés 
pedig csak önkormányzati hatáskörű. 
 
Kérdés nem hangzott el. A polgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 
dr. Mezei László képviselő: Szeretné felhívni arra a figyelmet, hogy az E.R.Ö.V. Zrt-nek a jövő 
évben körülbelül 400 millió forintos nem várt kötelezettsége lesz, mely korlátozni fogja a 
pénzügyi lehetőségét- hatására a beruházások is sérülni fognak és az utak felújítása is.  
 
Szabó Balázs képviselő: Mindenképpen támogatja a Tervet és bízik benne, hogy következő 
lépésként sor kerül a Babits utca- Szekszárd legrégebbi és leghíresebb utcájának 
helyreállítására.  
 
Ács Rezső polgármester: Kéri, hogy először a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság javaslatát 
szavazza meg a közgyűlés önálló határozatként.  
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, tartózkodás és nem szavazat nélkül elfogadott és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
292/2016. (XI.24.) határozata 
a Szekszárd, Mérey utcai víz- és szennyvízhálózat vizsgálatáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
felkéri az E.R.Ö.V Víziközmű Zrt-t, hogy vizsgálja meg a Mérey 
utcai víz- és szennyvízhálózat állapotát a jövőben tervezett 
Gördülő Fejlesztési Terv megvalósításához. 
 
Határidő:            2017. április 30. 
Felelős:               Ács Rezső polgármester 
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         Artim Andrásné vezérigazgató 
 
A polgármester szavazásra teszi fel az eredeti határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – 
melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, tartózkodás és nem szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
293/2016. (XI.24.) határozata 
a víziközmű rendszer Gördülő Fejlesztési Tervének 
jóváhagyásáról 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

Szekszárd település víziközmű –rendszere vonatkozásában - az 
E.R.Ö.V. Víziközmű Zrt. szolgáltatóval egyeztetve - 2017. évre 
vonatkozó beruházási, felújítási és pótlási tervrészt az alábbiak 
szerint hagyja jóvá: 

 

IVÓVÍZ HÁLÓZAT CSOMÓPONTI REKONSTRUKCIÓ NA 80 TOLÓZÁR ÉS 

SZERELVÉNYEI 5 DB, NA 100 TOLÓZÁR ÉS SZERELVÉNYEI 10 DB, NA 150 

TOLÓZÁR ÉS SZERELVÉNYEI 3 DB 

 1 367 EFT 

  

Hosszú szakaszú vezeték csere Kisbödő 6/4” horg. cső 250 fm, 10 db 

bekötés felújítás 

3 646 eFt 

  

Altalaji tűzcsap cseréje feltalajira (NA 100, 4 db.) 793 eFt 
  

Csőhidak szigetelése 1 956 eFt 
  

Előhegy II. víztároló medence gépészeti és építészeti felújítása 3 200 eFt 
  

Fagyöngy u. átemelő 1 db FLYGT NP 3127 HP szivattyú beszerzés 1 500 eft 
  

Biológiai medence anaerob tér FLYGT SR 4650 keverő (tartalék) 1 250 eft 
  

Csatornavizsgáló kamera (berudalós, önjáró) beszerzés 1 000 eft 

 

A 2017. évre elfogadott tervek szerinti munkálatok költségét az 

önkormányzat a bérleti-üzemeltetési szerződésben 

meghatározott használati díj terhére biztosítja. 
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2.  A Közgyűlés meghatalmazza az E.R.Ö.V. Víziközmű Zrt-t, 
hogy a település 2017. évre vonatkozó beruházási, felújítási és 
pótlási tervét a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási 
Hivatalhoz jóváhagyás végett terjessze be és az eljárásban a 
Hivatal előtt az Önkormányzatot teljes jogkörrel képviselje. A 
Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a meghatalmazási 
okirat aláírására.  

 
Határidő: 2016. november 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

   Artim Andrásné az E.R.Ö.V. Viziközmű Zrt. vezérigazgatója 
 

 
9. Javaslat a Dél-Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium Konzorciumi Tagi 

Tanácsába térségi megbízott választására 
(338. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: Tájékoztatja a közgyűlést, hogy a hulladékgazdálkodási konzorcium 
térségi megbízottait megválasztották, melyhez a települési önkormányzatok jóváhagyása 
szükséges. Kéri a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság  véleményének ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett az előterjesztéshez. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett, nem szavazat nélkül elfogadott 
és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
294/2016. (XI.24.) határozata 
a Dél-Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium 
Konzorciumi Tagi Tanácsába térségi megbízott választásáról 

 
1.) Szekszárd Megyei Jogú város Önkormányzatának Közgyűlése (a 

továbbiakban: Közgyűlés) egyetért azzal, hogy a Dél-Balatoni és 
Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium Szekszárd és környéke 
hulladékgazdálkodási kistérsége Ács Rezsőt, Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesterét választja meg térségi képviselőnek a 
Dél-Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium 2002. június 
20-án kelt és 2016. október 10-én módosított és hatályba 
léptetett Konzorcionális Szerződés X. pontjának megfelelően a 
Dél-Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium Konzorciumi 
Tagi Tanácsába a Szekszárd és környéke hulladékgazdálkodási 
kistérség képviseletére. 
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2.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a Dél-Balatoni és Sióvölgyi 

Nagytérségi Konzorcium Szekszárd és környéke 
hulladékgazdálkodási kistérsége Ács Rezső kistérségi megbízott 
akadályoztatása esetére  Appelshoffer Ágnest, Tolna Város 
Polgármesterét választja meg térségi képviselőnek a Dél-
Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium 2002. június 20-án 
kelt és 2016. október 10-én módosított és hatályba léptetett 
Konzorcionális Szerződés X. pontjának megfelelően a Dél-
Balatoni és Sióvölgyi Nagytérségi Konzorcium Konzorciumi Tagi 
Tanácsába a Szekszárd és környéke hulladékgazdálkodási 
kistérség képviseletére. 

 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza Ács Rezső polgármestert, hogy 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata képviseletében 
eljárva az 1. melléklet szerinti megbízólevelet, mint Megbízott, a 
2. melléklet szerinti megbízólevelet pedig, mint Megbízó aláírja. 

 

4.) A Közgyűlés felhívja dr. Haag Éva alpolgármestert,  hogy 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata képviseletében 
eljárva Ács Rezső térségi megbízott részére kiállított 1. melléklet 
szerinti megbízólevelet, mint Megbízó aláírja. 

 

5.) A Közgyűlés felkéri Ács Rezső polgármestert, hogy a döntésről 
értesítse a Szekszárd és környéke hulladékgazdálkodási 
kistérséghez tartozó önkormányzatokat. 

 
Határidő: 2016. november 30., illetve folyamatos 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
 

10. Javaslat az I. világháborús hadisírok és emlékművek felújítása témában a 
Honvédelmi Minisztérium Hadtörténeti Intézet és Múzeum által kiírt, HIM-HF16 
kódszámú pályázat benyújtására 
(340. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A Humán Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. A pályázat segítségével tudják folytatni a megkezdett 
munkákat, hogy méltó helyen tudjanak emlékezni a hozzátartozók. 
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Kérdés nem hangzott el. A polgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 
Szabó Balázs képviselő: Tényleg felújításra szorulnak az első világháborús síremlékek, ezért 
örül a pályázati lehetőségnek. Nyilván vannak ezeknél a kiadásoknál fajsúlyosabbak is, de a 
Jobbik képviselőjeként úgy gondolja, hogy ha valaki nem ápolja ősei hagyatékát, nincs jelene 
és nem lesz jövője sem. 
 
Zaják Rita képviselő: Neki is nagyon fontos a történelmi emlékhelyek gondozása, ápolása. 
 
Ács Rezső polgármester: Tájékoztatásul elmondja, hogy az alsóvárosi temetőben jónéhány 
első illetve második világháborús sír található, elsősorban nem magyar sírok, hanem külföldi 
katonák sírjai, melyet a város saját költségvetési forrásából felújított. Köszöni az 
együttműködést a képviselőknek. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodással, nem szavazat nélkül elfogadott és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
295/2016. (XI.24.) határozata 
az I. világháborús hadisírok és emlékművek felújítása témában 
a Honvédelmi Minisztérium Hadtörténeti Intézet és Múzeum 
által kiírt, HIM-HF16 kódszámú pályázat benyújtásáról 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy dönt, hogy 

pályázatot nyújt be az I. világháborús hadisírok és emlékművek 
felújítása témában kiírt, HIM-HF16 kódszámú felhívásra a 
Honvédelmi Minisztérium Hadtörténeti Intézet és Múzeum - 
Centenáriumi Pályázati Igazgatósághoz. 

 
2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a projektet érintő 

tárgyalások lefolytatására, az ezzel kapcsolatos döntések 
meghozatalára, a pályázat benyújtására. 

 
3. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a támogatási 

szerződés aláírására. 
Határidő: 1. pont tekintetében 2016. december 31. 

     2. pont tekintetében folyamatos, 
     3. pont tekintetében támogató döntést követően 

       Felelős: Ács Rezső polgármester, dr. Molnár Kata jegyző 
 
 

11. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési 
Tervének módosítására 
(345. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Ács Rezső polgármester: Kéri a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését.  
 
Kővári László bizottsági elnök: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
  
Ács Rezső polgármester: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az ülésen kiosztásra került egy 
módosító javaslat, mellyel kéri a Közbeszerzési Tervet módosítani. A Baka István Általános 
Iskola energetikai korszerűsítésének beruházása szükséges, melyhez szerették volna, hogy a 
Szekszárdi Mérnöki Kft. készítse el a terveket, azonban a cég kapacitásába nem fér bele a rövid 
határidő miatt. Szükséges közbeszerzési eljárást kiírni a tervek elkészítéséhez. Először ezt a 
módosítást fogja feltenni szavazásra. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítványt, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal,  tartózkodás és nem szavazat nélkül elfogadott. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a közgyűlés 
– melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal,  tartózkodás és nem szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
296/2016. (XI.24.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi 

Közbeszerzési Tervének módosításáról 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Közgyűlése Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési Tervének 10. számú 
módosítását jóváhagyja. 

 

2. A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a 

módosítás Közbeszerzési Tervben történő átvezetéséről. 

A módosításokkal egységes közbeszerzési terv a határozat 

mellékletét képezi. 

    Határidő: 2016. november 24. 
    Felelős: dr. Molnár Kata jegyző 
 
 

12. A VI. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos döntések 
meghozatala 
(329. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
 

Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 



19 
1124jkv 

 

 
dr. Tóth Gyula bizottsági elnök: A Szociális és Egészségügyi Bizottság az alábbi kiegészítéssel 
javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: „A Közgyűlés elfogadja, hogy Dr. Beck Mária 
Zsuzsanna a praxis jogáról ingyenesen lemond az önkormányzat javára, és 2017. február 1-
jétől a VI. számú felnőtt háziorvosi körzet helyettesítéssel történő működtetésével Szekszárd 
Megyei Jogú Város Egészségügyi Gondnokságát bízza meg.” 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Ács Rezső polgármester: Szavazásra teszi fel a Szociális és Egészségügyi Bizottság módosító 
javaslatát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslat módosítására vonatkozó 
javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, tartózkodás 
és nem szavazat nélkül egyhangúlag elfogadott. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a közgyűlés 
– melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal,  tartózkodás és nem szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
297/2016. (XI.24.) határozata 
a VI. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével 

kapcsolatos döntések meghozataláról 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyűlése a BEZSU-MED Szolgáltató Kft-vel (képviseli: Dr. Beck 
Mária Zsuzsanna orvos) a VI. számú felnőtt háziorvosi körzetre 
vonatkozó, 2012. október 30-án megkötött feladat-ellátási 
szerződést közös megegyezéssel 2017. január 31. napjával 
megszünteti. 
 
2. A Közgyűlés elfogadja, hogy Dr. Beck Mária Zsuzsanna a 
praxis jogáról ingyenesen lemond az önkormányzat javára, és 
2017. február 1-jétől a VI. számú felnőtt háziorvosi körzet 
helyettesítéssel történő működtetésével Szekszárd Megyei Jogú 
Város Egészségügyi Gondnokságát bízza meg. 
 

3. A Közgyűlés felkéri az Egészségügyi Gondnokság 
vezetőjét, hogy a VI. számú felnőtt háziorvosi körzet 
működtetésének átvételével kapcsolatos intézkedéseket tegye 
meg. 
 

4. A Közgyűlés felkéri az Egészségügyi Gondnokság 
vezetőjét, hogy a VI. számú felnőtt háziorvosi körzet feladatainak 
vállalkozási formában való ellátására az előterjesztés melléklete 
szerinti pályázati felhívást jelentesse meg. 
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5. A Közgyűlés felkéri az Egészségügyi Gondnokság 
vezetőjét, hogy a beérkezett pályázatokat, a pályázati határidő 
lejártát követő ülésre, elbírálásra terjessze a Közgyűlés elé. 
 
Határidő: 1-2. pont tekintetében: 2017. január 31. 
3. pont tekintetében: 2016. december 31. 
4. pont tekintetében: 2016. november 30. 
5. pont tekintetében: 2017. január 31. 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 
Egészségügyi Gondnokság vezetője 

 
 

13. Szekszárd Megyei Jogú Város Humánszolgáltató Központja alapító okiratának 
módosítása 
(342. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Molnár Kata jegyző 

 
Ács Rezső polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
  
dr. Tóth Gyula bizottsági elnök: A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal,  egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
298/2016. (XI.24.) határozata 
a Humánszolgáltató Központ alapító okiratának módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése - a 
határozat 1. és 2. számú melléklete szerinti tartalommal és 
formában – egyetért Szekszárd Megyei Jogú Város 
Humánszolgáltató Központja alapító okiratának módosításával a 
fenntartó 2017. január 1. napi változására tekintettel.  

 
Határidő:  2016. november 24.  
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 
 

14. Beszámoló a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről 
(341. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Ács Rezső polgármester: Kéri, hogy az aljegyző úr egészítse ki az előterjesztést. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Kéri visszavonni a 268/2016. (X.27.) határozati javaslatot, 
tekintettel a Szekszárdi Mérnöki Szolgáltató Kft. megbízási szerződéstől történő visszalépése 
miatt. Az előterjesztés kiegészítése kiosztásra került.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítványt, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal,  tartózkodás és nem szavazat nélkül elfogadott. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a teljes határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – 
melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett és nem szavazat nélkül 
elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

299/2016. (XI.24.) határozata 

a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról, 

valamint a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

a 232-233/2016. (IX.21.), a 235/2016. (IX.29.), a 238/2016. 

(IX.29.), 243/2016. (IX.29.), 245-246/2016. (IX.29.), a 251/2016. 

(IX.29.), a 254/2016. (IX.29.), a 257-259/2016. (IX.29.), a 

261/2016. (X.13.), a 263-265/2016. (X.27.), 267/2016.(X.27.), 

269/2016. (X.27.), a 274-282/2016. (X.27.) számú határozatok 

végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről szóló beszámolót tudomásul veszi. 

 

2. A közgyűlés a 268/2016. (X.27.) határozatát visszavonja.  

Határidő: 2016. november 24 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
15. Kérdések, interpellációk 

 Rácz Zoltán képviselő szó szerinti kérdése a polgármesterhez a képzési 
rendszerrel kapcsolatban 

 
Rácz Zoltán képviselő: „A Modern Városok Program egyetlen értelmes programpontja a 
szakoktatás fejlesztése. Ha már az urizáló Fidesz kormány nem képes az oktatás helyzetét 
normalizálni, igazán dicséretes az ilyen törekvés. Tehát, nem ezt szeretném kritizálni, hanem 
a további 85 %-ot. Polgármester Úr! Attól, hogy szakmunkásokat képezünk, nem lesz több 
munkahely. Ezek a gyerekek ugyanúgy kénytelenek lesznek külföldön keresni munkát, mint az 
a 3-5 ezer ember, aki ma is ezt kénytelen tenni a környezetünkből. Nem szeretném elviccelni 
a nagyon is húsbavágó kérdést, tán csak nem masinisztákat akartok képezni a kisvasúthoz, 
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takarítószemélyzetet az újabb üres szállodához? Esetleg légtornászokat a kalandparkba? Vagy 
melegvíz szállítókat a paksi erőműtől. Szinte hallom a volgai hajóvontatók dalát: „Súlyos gálya 
reng a habján. Hóban, szélben, napsütésben csörg a lánc a Duna partján.” Munkahelyeket 
kéne teremteni. Azt generálni a rengeteg pénzből, akkor lenne valóban értelme az oktatás 
fejlesztésének.” A kérdés: a döntéshozók mikor fognak eljutni oda,  hogy ezzel foglalkozzanak? 
 
Ács Rezső polgármester: Szomorú, mert olyan, mintha viccet csinált volna a kérdésből. Aki az 
anyagot írta neki, tájékozatlan. Nincs tisztában vele, hány regisztrált munkanélküli van 
Szekszárdon, illetve hány szabad álláshely. A városban lévő cégek, a Tolnatáj Zrt., a Samsonite 
, a Ferropatent, az autóipari beszállítók munkaerő-hiánnyal küzdenek. A fejlesztések zajlanak 
a városban, több száz szakmunkásra lesz szükségük néhány éven belül. Nem munkanélküliség 
van, hanem nagyon komoly munkaerő-hiány. Elmondta már a fórumokon is, hogy a piac egy 
olyan mechanizmus, ami kiköveteli magának a helyet, miután komoly munkaerőhiány van 
Szekszárdon is, a vállalkozások kénytelenek lesznek hozzányúlni a keresetekhez, mert 
másképp nem fogják tudni megtartani a dolgozóikat. Célszerű utánanézni az adatoknak.  
 

 Rácz Zoltán képviselő szó szerinti kérdése a polgármesterhez a cikói társulás 
tulajdonosi felelősségével kapcsolatban 

 
Rácz Zoltán képviselő: „Nemrég egy falugyűlésen voltam, ahol a falu szinte minden családja 
képviseltette magát. A téma a cikói szeméttároló. Kiderül, hogy a település élhetetlen, mert 
büdös van, a patakból kipusztultak a békák a szennyezés miatt. Kiderült, hogy a gázok 
összegyűjtésére kiépített perforált gyűjtővezeték a szennyvízben áll, tehát nem gyűjt. Az évi 
60-80 ezer köbméter keletkező szennyvizet úgy tervezték, hogy elviszik tengelyen Kaposvárra 
semlegesíteni, ami olyan iszonyú költség lenne, hogy persze szinte lehetetlen. Megy minden a 
fenébe, akarom mondani a Rákba. A szekszárdi nagyberuházások zöme félresikerült, 
szakmailag erősen vitatható végeredményű. A piacra nézve azt kérdezi egy mindenféle díjjal 
rendelkező építész barátom: ez olyan huzatos, ki volt az, aki az uralkodó szélirány felé nyitotta 
ki a tetőt? Hát elég fura ez az építmény, összegezte az első benyomását, ami felért azzal, hogy 
ezt nagyon elszúrták. A Béla téren mondom, hogy ez állítólag Makovecz elképzelése szerint 
készült. Mi? Mutatom a színpadnak használt országzászló, vagy mi helyét. A nézők, hallgatók 
egyre lejjebb ülnek egy-egy rendezvényen, úgyhogy az előttük ülők hátát látják csak. A fejét 
csóválja. Csak remélni merem, hogy az új sportcsarnokot nem úgy tervezik meg, hogy a pálya 
lesz a legmagasabban és a nézők egyre mélyebben ülnek majd. A tíz családi ház méretű 
polgármesteri hivatal épületének hőszigetelése 440 millióért és a még szükséges munkák a 
szakszerűtlenség miatt nem igényelnek további részletezést, egy szóval katasztrofális 
kontármunka szinte minden téren. Viszont jó drágák. Mikor veszi észre polgármester úr, hogy 
vannak szakmai kérdések, amiket nem lehet mutyival megoldani? Talán szakembereket is meg 
kellene kérdezni illetve bevonni az ellenzéki pártok képviselőit.” 
 
Ács Rezső polgármester: Részben egyetért a képviselővel. Amikor megkapták a cikói 
hulladéklerakó kész terveit, a már kiválasztott kivitelezővel együtt, módosítási lehetőségük 
már nem volt. Utána lehet nézni, ki, melyik kormány alatt választotta ki a tervezőt, hogy 
biztosították a forrásokat. Ő, mint társulási elnök örökölte egy nehezen fenntartható lerakót, 
amely szakmailag megkérdőjelezhetően lett megtervezve, kialakítva. Mielőtt átvette az 
üzemeltetést, egy mérnök csapattal átvizsgáltatta, hogy működtethető-e. Azt írták le, hogy a 
tervek alapján készült el. Valószínűleg már a tervezésnél is komoly hibákat vétettek. Meg 
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fogják oldani a problémákat. Érdekes, hogy olyan ember fogalmaz meg kritikát, aki félkész 
építkezéseket hagy a megyében. 
 

 dr. Mezei László kérdése a polgármesterhez a Duna Aszfalt Kft. részére 
nyújtott előlegről 

 
dr. Mezei László képviselő: Szeretné megtudni, hogy a három milliárdos pénzügyi alapból, ami 
közgyűlési határozat alapján lekötésre került volna, miért fizetett ki 1.6 milliárdot a Duna 
Aszfalt Kft-nek beruházásra előre az önkormányzat? Ilyen megoldást nem szoktak alkalmazni 
a megbízók.  
 
Ács Rezső polgármester: A mai pályázati rendszerben a sok pályázati kiírás tartalmazza az 
előleg lehetőségét. A Mérey Mihály-program zajlik, a Bor utca, Bartina, Sárköz utca útjait 
megépítették, a Parászta patak vízelvezetését megoldották az ott lakók nagy örömére. A 
szerződés keretében lehetőség volt arra, hogy a vállalkozó előleget igényeljen.  
 

 dr. Mezei László kérdése a polgármesterhez az E.R.Ö.V. Zrt. távhővezetékek 
után fizetendő adójával kapcsolatban 

 
dr. Mezei László képviselő: Az E.R.Ö.V. jövő évi terhei négyszáz millió forinttal nagyobbak 
lesznek, mit fognak ezzel kezdeni? A polgármestert semmi nem hatalmazza fel arra, hogy 
képviselőtársait sértegesse. Ez egy kulturálatlan viselkedési forma, ha rendszeresen 
gyakorolja, megpróbálnak ennek a Parlamentben is szót adni.  
 
Ács Rezső polgármester: Az E.R.Ö.V-vel kapcsolatban már beszéltünk a Gördülő Fejlesztési 
Terv kapcsán erről a kérdésről. Meglátják, hogy alakul az üzleti terv 2017-re vonatkozóan. 
Ahogy az eddigi években is stabilan tudott gazdálkodni, ez a jövőben is így történik, de elé 
menni a dolgoknak nem tudnak. Ő nem sértegette a képviselőtársait, de a képviselő utóbbi 
két hónapban történt megszólalásaiban vannak olyan megnyilvánulások, melyek nem férnek 
bele a képviselői magatartásba. Ő nem tépkedett annak idején plakátokat sem.  
 

 dr. Mezei László képviselő kérdése a polgármesterhez a cikói 
hulladékgazdálkodóval kapcsolatban 

 
dr. Mezei László képviselő: Mi akadályozta meg a polgármestert abban, hogy Cikó-ügyben 
valamilyen elképzelést fogalmazzon meg? Tizenöt milliárdos költségvetéssel gazdálkodnak, 
többször is említette, hogy megoldásra van szükség a hulladékgazdálkodással kapcsolatban. 
Mit tett annak érdekében, hogy Magyarország egyik legnagyobb környezetszennyezését 
okozó rendszer megváltozzon?  
 
Ács Rezső polgármester: Ezzel a kérdéssel már többször is foglalkoztak. Idén szeptember 1-
től új vezetője van a Re-Kom Nonprofit Kft-nek, aminek nem Szekszárd a tulajdonosa, hanem 
a száz település alkotta Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás. Keresik a problémákra azokat a 
megoldásokat, amik az elrontott tervezés miatt a nyakukba szakadtak. A jövő héten lesz 
egyeztetés arról, hogy milyen fejlesztéseket tudnak finanszírozni a hulladéklerakóval 
kapcsolatban Tölgyesi Balázzsal, az új ügyvezető igazgatóval. Bízik benne, hogy a konténeres 
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víztisztító rendszer kiépítése hamarosan elindul és költséghatékonyabb módon olyan vizet 
bocsát ki magából, mely aztán az élő vízbe is beengedhető. 
 

 Zaják Rita képviselő kérdése a polgármesterhez az önkormányzatisággal 
kapcsolatban 

 
Zaják Rita képviselő: Mit jelent a polgármesternek az önkormányzatiság? Mi a véleménye 
arról, hogy az elmúlt pár évben kiüresítik az önkormányzatokat? Az államosítás révén az 
önkormányzattól az összes feladatot elviszik, egyetért-e vele, hogy a városnál lassan csak a 
városüzemeltetés lesz feladat?  
 
Ács Rezső polgármester: Amikor megszokják, hogy milyen feladatokat lát el az önkormányzat, 
melyhez az állam forrásokat biztosít, változás történik a rendszerben, azt nehéz feldolgozni. 
Az a profiltisztítás, amely zajlik a közszférában, azt a célt is szolgálja, hogy az önkormányzat 
minél jobban támaszkodjon a saját lábára. Tisztább viszonyok teremtődnek, nekik az itt élők 
hétköznapi viszonyaival kell foglalkozni. Pályázati forrásoknak köszönhetően a város 
fejlesztését, beruházásait, gazdaságpolitikáját kell meghatározni. A vállalkozói fórumokon is 
évről-évre elmondják, hogy egyre nagyobb arányt képviselnek a saját bevételek az 
önkormányzatnál. Nem csak városi szinten gondolkoznak, hanem kistérségi szinten is. 
Kérdésére válaszolva az önkormányzatiság azt is jelenti, hogy az önkormányzat saját maga 
teremti meg a forrásokat és a településen élők érdekében felhasználja.  
 
 
Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a nyilvános ülést 11 órakor 
berekeszti.  A közgyűlés zárt ülésen folytatja munkáját.  
 

 
 

K. m. f. 
 
 
  

Ács Rezső  dr. Molnár Kata 

polgármester jegyző 
  


